

電影、報刊及物品管理辦事處
Office for Film, Newspaper and Article Administration

2024/25 優秀網站選舉及健康手機/平板電腦應用程式選舉
2024/25 Meritorious Websites Contest and Healthy Mobile Phone/
Tablet Apps Contest

提名表格
Nomination Form

提名人資料 Particulars of the Nominator

英文全名 (English Name) :	中文全名 (Chinese Name) :
電郵地址 Email Address :	聯絡電話(必填項目) Contact No. (mandatory) :

優秀網站選舉 提名資料 [每位提名人最多只可提名 2 個網站]

Information on the Nominated Websites [Each nominator is allowed to nominate a maximum of two websites only]

1	提名網站名稱(中文/英文)(必填項目) Name of Nominated Website (Chinese/English)(mandatory):
	網站網址 (選填) Website Address (Optional):
2	提名網站名稱(中文/英文) Name of Nominated Website (Chinese/English):
	網站網址 (選填) Website Address (Optional):

健康手機/平板電腦應用程式選舉 提名資料 [每位提名人最多只可提名 2 個程式]

1	提名應用程式名稱(中/英文)(必填項目) Name of Nominated App (Chinese/English)(mandatory):
2	提名應用程式名稱(中/英文) Name of Nominated App (Chinese/English):

電影、報刊及物品管理辦事處
Office for Film, Newspaper and Article Administration

2024/25 優秀網站選舉及健康手機/平板電腦應用程式選舉
2024/25 Meritorious Websites Contest and Healthy Mobile Phone/Tablet Apps Contest

提名活動
Nomination Programme

○ 提名日期 Nomination Period :

2024 年 7 月 17 日至 9 月 30 日
17 July to 30 September 2024

○ 獎項 Awards :

所有完成參與 2024/25 優秀網站選舉及健康手機/平板電腦應用程式選舉的提名人士均有機會可獲得以下獎項：
All nominators who completed the nomination for 2024/25 Top 10 Meritorious Websites Contest and Healthy Mobile/ Tablet Apps Contest might be the prize winner.

2024/25 優秀網站選舉及健康手機/平板電腦應用程式選舉提名大獎

獎品：超市禮券(價值港幣 300 元) (10 名)

超市禮券(價值港幣 200 元)(25 名)

Nomination Awards for 2024/25 Meritorious Website and Healthy Mobile Phone/Tablet Apps Contest

Prize: HKD 300 Supermarket Cash coupons (10 prizes)

HKD 200 Supermarket Cash coupons (25 prizes)

○ 提名方法 Nomination method :

提名表格可以親身、郵寄或電郵(mwc@ofnaa.gov.hk)交回電影、報刊及物品管理辦事處(地址：九龍長沙灣東京街西 3 號庫務大樓 3 樓)。如有任何查詢請致電 3847 7704。

Nomination form can be submitted to Office for Film, Newspaper and Article Administration (OFNAA) (Address: 3/F, Treasury Building, 3 Tonkin Street West, Cheung Sha Wan, Kowloon) directly, by post or by email (mwc@ofnaa.gov.hk). Please contact 3847 7704 for any enquiries.

條款及細則 Terms and Conditions

凡參加及填寫表格即同意接受由主辦機構所訂立的條款及細則約束。參加者必須提供真實及完整的個人資料，否則可能會被取消參加抽獎資格。主辦機構保留權利，修改活動規則及評選準則(抽獎除外)。一切以主辦機構決定為準。每個有效的香港登記電話號碼只限中獎一次。主辦機構將根據參加者所提供的電郵及電話進行聯絡。未有接獲通知者即代表未能獲獎。如因登記資料有誤、系統、電話或技術問題而無法通知得獎者，主辦機構概不負責。未獲領取之獎品將一概作廢。主辦機構不會將獎品郵寄予得獎者。

得獎者必須在指定時間內親身帶同/顯示通知信及身份證明文件(香港身份證)領取獎品，或可授權別人代為領取獎品，逾期作廢。代領人須帶同由得獎者親筆簽名的授權書、通知信以及得獎者的身份證明文件(香港身份證副本)領獎。抽獎結果將於 2024 年 11 月 6 日於英文虎報及星島日報刊登。(推廣生意的競賽牌照號碼: 58907)

By completing this form, participants will be deemed to agree to the following terms and conditions set out by the Organiser. Nominators have to provide true and complete personal particulars or they may be disqualified from entering the lucky draw. Organiser reserves the right to amend the programme rules and selection criteria (except the lucky draw), Organisers have the absolute discretion to make final decision. Each valid Hong Kong registered phone number can win one prize only. Organisers will notify winners based on the registered email and phone number provided by the participants. Those who have not received any notification will be deemed as unsuccessful. If winners cannot be reached due to incorrect information, network, telephone or technical issue which is not attributed to the default of the Organisers, the Organisers shall not have any legal liability and be responsible for this missed opportunity and the winners' prizes will be forfeited. No postal delivery of the prizes to the winners will be arranged.

Winners must collect their prizes in person by displaying the notification letter and identification document (HKID Card) within the specified period. Winners may authorise others to collect the prizes on their behalf. Late collection will be regarded as null and void. The authorised person must bring along the authorisation letter signed by the winner, notification letter, any identification document or a HKID Card copy of the winner for prize collection. Lucky draw results will be published in 'The Standard and Sing Tao Daily News on 6 November 2024 (Trade Promotion Competition Licence no.: 58907)

個人資料(私隱)收集聲明 Personal Data Collection Statement

凡參加活動及填寫表格即同意接受以下之個人資料收集聲明：閣下是基於自願性質於本表格中提供個人資料。參加者於表格內所提供的個人資料只會用於與是次活動相關之用途，不會披露予其他機構、第三方人士及作其他商業用途。參加者有權要求查閱及更正表格內所提供的個人資料。電影、報刊及物品管理辦事處將按照《個人資料(私隱)條例》處理所收集的個人資料。如有查詢，請致電 3847 7704 與電影、報刊及物品管理辦事處聯絡。

By engaging in this programme and completing this form, participants shall agree to the Personal Information Collection Statement as shown below: Your supply of Personal Data in this form is on a voluntary basis. The personal data provided on this form will be used for this campaign only. Personal Information provided by participants is only used for this campaign, and the information will not be disclosed to any external organisation or third-party or any other commercial purpose. You have the right to request access to and the correction of personal data as stated in this form. OFNAA will in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance process the personal information collected. For any enquiries, please contact OFNAA by calling 3847 7704.